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ZAPISNIK 

 

29. Sjednica Vijeća mjesnog odbora Kastav, održana 28.11.2016. 
Mjesto: Uprava Grada Kastva, Zakona kastafskega 3 
Početak: 20,00 sati 

Prisutni :Anita Jurčić 
 Dejan Rubeša 
Josip Bakić 

Opravdano odsutni:, Aleksandra Lipovac, Josip Majdandžić 
 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 
2. Prijava uočenih komunalnih problema Gradu Kastvu 
3. Razno 

 

Obzirom da je sjednici prisustvovala većina članova dnevni red je usvojen. 

 
TIJEK SJEDNICE 

Ad.1) 

Zapisnik sprethodne sjednice Vijeća mjesnog odbora Kastav je jednoglasno usvojen. 

Ad. 2) 

Tijekom izlaganja i rasprave nazočnih članova MO Kastav utvrđeni su sljedeći 
problemi koji će se prezentirati Upravi Grada Kastva: 

• Primjedbe i prijedlozi gđe. Melite Bratović primljene putem e-mail adrese MO 
Kastav, kako slijedi: 

o problem lokacije dječjih igrališta u centru Kastva, 



o ležeći policajac na djelu od Fortice prema Dukićevoj ulici, 
o postavljanje žutih kamenih „gljiva“ na lokaciji izlaza sa parkinga pored 

„Guitarcaffe-a“, 
o održavanje ulaza u šumu iz ulice Pelini, 
o postavljanje koševa za smeće na ulazu u šumu na Crekvini, 
o postavljanje vode i sprava za vježbanje na ulazu u šumu na Crekvini. 

 Cijeli e-mail sa opširnijim objašnjenima dostavljamo u prilogu. 

• Potrebno bolje održavanje (čišćenje lišća i smeća) stepenica koje vode od 
Belića uz OŠ Milan Brozović pa sve do papirnice „Valica“. 

• Prilikom velikih oborina na košarkaškom igralištu pokraj sportske dvorane 
zadržava se voda i do par dana nakon prestanka oborina čime se korištenje 
istog onemogućava. 

• Problem zadržavanja oborinskih voda prilikom lošijeg vremena na Šporovoj 
jami na samoj autobusnoj stanici za liniju 18 Brnčići – Kastav. Nakupljena 
voda onemogućava korisnicima čekanje autobusa jer ih sva vozila u prometu 
prilikom prolaska polijevaju vodom. Također, ista oborinska voda stvara i 
probleme stanarima u sklopu ambulante jer je nivo ceste viši od nivoa njihovog 
prilaza te se voda prelijeva s ceste u njihova dvorišta. 
 
Zaključak: 
O svemu navedenom će se sastaviti poseban dopis upotpunjen fotografijama 
kojega ćemo poslati Gradonačelniku Grada Kastva. 
Rok: mjesec siječanj 
 

Sjednica završena u 21:00 sati 

 

 

PREDSJEDNIK MJESNOG ODBORA 
DEJAN RUBEŠA 

--------------------------------------------------- 

 


